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El Centre de Congressos d’Ordino va 
acollir ahir la reunió de poble de l’Al-
ternativa, en què Irene Cachafeiro, 
número dos de la llista, va anunciar 
la intenció del partit de descentralit-
zar els serveis i acostar-los als pobles 
de la parròquia. En aquesta línia, 
Cachafeiro va esmentar tots aquells 
serveis socials que des de l’Alterna-
tiva es pretenen impulsar, com ara la 
millora de les instal·lacions del Cen-
tre d’Atenció Primària, la implanta-
ció del servei d’atenció a domicili per 
a persones grans i la creació d’un es-
pai per a joves. També va fer especial 
èmfasi en les mesures que l’Alterna-
tiva vol prendre per facilitar l’accés a 
l’escola bressol i en la reubicació de 
la biblioteca.

La número dos va titllar d’“indigne”  
el sistema de gestió dels diners del 
poble per part de l’actual Comú i la 
“poca transparència” amb què, se-
gons l’Alternativa, ha actuat el PLA 
a Ordino. Cachafeiro també va ser 
especialment crítica amb els darrers 
quatre anys de gestió dels liberals, i 
va apuntar que “totes les inversions 
han estat destinades a obres faraòni-
ques, deixant a banda les necessitats 
reals dels veïns de la parròquia”. 

Per la seva part, el cap de llista de 
l’Alternativa, Albert Pujal, que va ser 
el darrer a prendre part en la reunió 
de poble d’ahir, va centrar bona part 
del seu parlament a explicar el seu 
projecte per reflotar l’estació d’esquí 
d’Arcalís. Aquesta proposta, que se 
centra en la millora les instal·lacions, 
l’aparcament i els accessos, així com 

en la potenciació de les pistes per a 
debutants, es podria a posar en mar-
xa l’any que ve, segons va informar 
Pujal. El primer pas seria, segons el 
cap de llista, acabar l’estudi que des 
de l’Alternativa ja s’ha començat a 
plantejar els últims mesos. 

A banda d’Arcalís, Pujal va insistir 
en la idea de descentralitzar els ser-
veis indicant que “tots els ciutadans 
han de tenir els mateixos serveis, vis-
quin on visquin”. En aquest sentit va 
anunciar la intenció d’obrir una es-
cola bressol a la Cortinada i un espai 
públic també a la Cortinada adreçat 
als nens i als joves. També va apuntar 
que juntament amb la Massana recla-
marien més ajudes al Govern per mi-
llorar el tram de carretera que uneix 

aquesta parròquia amb Ordino ja 
que, segons el seu punt de vista, “és 
molt perillós per als vianants”.

A l’últim, Pujal va recordar que les 
principals inversions que duran a ter-
me si entren al Comú aniran adreça-
des a reflotar l’estació d’Arcalís. 

El socialdemòcrata Jaume Bartumeu 
també va present a la reunió d’ahir i va 
apuntar que l’elector d’Ordino haurà 
d’escollir entre l’Alternativa i dues 
candidatures d’ideologia liberal. I va 
apuntar la importància que l’Alterna-
tiva sigui present a les set parròquies 
en les eleccions comunals.  

L’Alternativa aposta per 
descentralitzar els serveis 
i acostar-los als pobles
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La reunió de poble es va fer ahir al Centre de Congressos d’Ordino.
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Pujal va centrar el seu 
discurs a recordar el 

projecte de l’Alternativa per 
reflotar l’estació d’Arcalís


